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Po`arevac - Predsednik Izvr{nog od-
bora Srpske napredne stranke, Darko
Gli{i}, u sredu je posetio Gradski od-
bor Po`arevac i odr`ao sastanak sa
Okru`nim odborom, u sklopu redov-
ne kontrole rada stranke. Ispred pro-
storija Gradskog odbora SNS-a u Po-
`arevcu njega su do~ekali potpredsed-
nik Narodne skup{tine Srbije Vero-
ljub Arsi} i predsednik GrO SNS-a u
Po`arevcu, Bane Spasovi}, ina~e aktu-
elni gradona~elnik Po`arevca, kao i

mnogobrojni ~lanovi i simpatizeri ove
vladaju}e stranke.

Gli{i} je ispred prostorija razgovarao
sa rukovodstvom stranke i ~lanstvom,
da bi kasnije odr`ao sastanak brani~ev-
skog Okru`nog odbora u Maloj sali po-
`areva~kog Centra za kulturu. 

- Ono {to smo na sastanku odbora
u Po`arevcu videli jeste ne{to {to ohra-
bruje i govori da stranka ovde ide do-
brim putem i da se radi dosta dobro.
Na{ posao }e biti da u kontrolama, ~e-

{}e u ovoj godini, nego {to je bilo u
drugoj polovini pro{le godine, prove-
ravamo u~inak. Polako sabiramo re-
zultate i naprosto tim kontrolama
podsti~emo na{e ljude da izvla~e svoj
maksimum i rade vi{e, rekao je pred-
sednik IO SNS i naglasio da je u Po`a-
revcu zadovoljan odnosom funkcio-
nera prema gra|anima, pre svega gra-
dona~elnika Baneta Spasovi}a.

M. V.
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Predsednik Izvr{nog odbora SNS-a Darko Gli{i} 
kontrolisao delovanje naprednjaka u Brani~evskom okrugu

Rad u okrugu dobar, 
a posebno u Po`arevcu 

MORAVA I DUNAV OKOVANI LEDOM
Prema najavljenoj prognozi, narednih dana se o~ekuje
formiranje dodatnih povr{ina pod ledom i pove}anje
njegove debljine, a u nastavku usled povoljnijih stabilnih
vremenskih uslova ne}e do}i do bitnije promene re`ima

leda, {to zna~i da }e Morava i Dunav (na fotografiji prizor iz
Golupca) u Brani~evskom okrugu ostati nekoliko dana
pokriveni ledom gotovo po celoj povr{ini ovoh reka, {to se,
kada je re~ o Moravi, ne pamti za poslednje 22 godine.
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Odr`an prijem za odbojka{ku juniorsku i kadetsku reprezentaciju Srbije

Perspektivan odbojka{ki
centar i sjajan doma}in
Po`arevac - Grad Po`arevac je jedan
od najperspektivnijih odbojka{kih
centara u Srbiji, izra`eno je prilikom
prijema najboljih mladih odbojka{a
Srbije koji je uprili~io gradona~elnik
Po`arevca Bane Spasovi} sa svojim sa-

radnicima. Pored ~lanova odbojka-
{kih reprezentacija juniorske i senior-
ske kategorije prijemu su prisustvova-
li i tim menad`er i ~lan Izvr{nog odbo-
ra Odbojka{kog saveza Srbije Bogdan
Sretenovi}, trener juniora Vladimir
Vasovi} i trener kadeta Bo{ko Macu-
zi}, kao i predstavnici OK „Mladi Rad-
nik“. Ovom prilikom goste je pozdra-
vio gradona~elnik Grada Po`arevca
Bane Spasovi} slede}im re~ima.

- Po{tovani prijatelji, Velika mi je
~ast {to sam u prilici da ispred grada
pozdravim predstavnike sporta koji je
u poslednje vreme bio uveliko zastu-
pljen u na{em gradu. Odbojka Po`arev-

cu, ali i Po`arevac odbojci u godini ko-
ja je na izmaku, bili su jedan od glavnih
promotera. Zahvaljuju}i Mladom rad-
niku i njegovom nastupu najpre na fi-
nalnom turniru Kupa Srbije, a potom i
u utakmici Super kupa, na{ grad se ~i-

tavoj sportskoj Srbiji predstavio kao
sjajan doma}in. Na{i gra|ani su dupke
ispunili salu tokom tih sportskih de{a-
vanja {to je dokaz da po{tujemo prave
vrednosti, volimo nadigravanje i spek-
takle, koje samo vrhunski sport ume da

re`ira. Sa druge strane zahvaljuju}i va-
{em prelepom sportu i diplomatama
koji su bili na{i gosti na pomenutim
utakmicama napravili smo jake veze
koje su ve} pogodovale stvaranju nekih
konkretnih saradnji. Mislim, da je sjaj

koji je na{em gradu tada davala odboj-
ka, uveliko uticao da to bude ba{ tako.

Na kraju, da se Po`arevac i odbojka
nisu ove godine na{li, da tako ka`em,
na istim talasnim du`inama, verovat-
no ne bi bilo ni ove posete, odnosno
ukazivanja poverenja Odbojka{kog sa-
veza Srbije da kadetsku selekciju upu-
ti na pripreme u na{ grad. Znajte da su
klju~evi grada u va{im rukama, ̀ elimo
svi da se ose}ate kao kod ku}e, a sve u
cilju da boravak u Po`arevcu bude je-
dan deo koji }e doprineti ostvarivanju
neminovne sudbine svih vas kao tima,
ali i svakog pojedninca ponaosob a to
je – da budete {ampioni.

Poklon prvoro|enoj bebi u Novoj godini

Vau~er za Vasilisu 
Po`arevac - Gradona~elnik Po`arevca Bane Spasovi} posetio je po`areva~ku bol-
nicu gde je uru~io poklon-vau~er porodici Aksentijevi}, u vrednosti od 55.000
dinara. Prva beba u Po`arevcu ro|ena je 1. januara u 12:30 a to je devoj~ica Va-
silisa. Gradona~elnika je u bolnici do~ekao direktor dr Danko Nikoli} koji mu se
zahvalio na poseti. Ovom prilikom gradona~elnik Spasovi} je obi{ao zgradu in-
ternog odeljenja, kako bi se li~no uverio u kakvom je stanju zgrada i obe}ao je
da }e na}i re{enje kako bi Grad Po`arevac pomogao bolnicu. Z. V.

Po`arevac - Prose~na neto zarada bez
poreza i doprinosa ispla}ena u novem-
bru pro{le godine u Srbiji iznosi 45.767
dinara i nominalno je ve}a za 1,1 od-
sto, a realno za 1,2 odsto u odnosu na
mesec dana ranije, saop{tio je Zavod za
statistiku. U Po`arevcu prose~na plata
bez poreza i doprinosa, bez gradske
op{tine Kostolac, prema zvani~nim

podacima Zavoda u novembru 2016
mesecu iznosila je 39.512 dinara.

Kostolac je i ovog meseca u samom
vrhu liste Zavoda za statistiku sa pro-
se~nom platom od 70.834 dinara, {to
je za oko 25 hiljada dinara vi{e od re-
publi~nog proseka, a u odnosu na pro-
{li mesec ve}a za skoro 1000 dinara.

Ispred Kostolca nalazi se samo op{ti-
na Sur~in sa prose~nom platom od
83.352 dinara. Ostale op{tine u Brani-
~evskom okrugu zabele`ile su blagi
porast prose~nih zarada koje se kre}u
u rasponu od 26 do 36 hiljada dinara.
Op{tina Malo Crni}e je i u oktobru op-
{tina sa najmanjom prose~nom zara-
dom od 26.731 dinara.

U odnosu na Po`arevac, „kom{ij-
ski“ grad Smederevo ima za 18 hiljada
ve}u prose~nu zaradu za oktobar i iz-
nosi 47.404 bez poreza i doprinosa.
Velika Plana i Smederevska Palanka
su tako|e ispod republi~kog proseka
sa zaradom od 37.686, odnosno
34.277 dinara. Z. V.

Blagi rast zarada u Brani~evskom okrugu

Kostolac drugi 
u Srbiji po platama

Komunalije ve}e za 2,8 odsto
Po`arevac - Od 1. januara Po`arevljanima se za 2,8 odsto uve}avaju ra~uni za vodu, odno{enje sme-
}a i parkiranje, kao i lokalne komunalne takse. Odluku o poskupljenju doneli su odbornici Skup{ti-
ne grada, ve}inom glasova, na sednici odr`anoj jo{ 24. decembra. Jedino }e se usluga grejanja pla-
}ati po starom, jer javno preduze}e “Toplifikacija” nije tra`ilo pove}anje cena. Poskupljenja su usvo-
jena uz obrazlo`enje da je u njih ura~unata stopa inflacije za 2017. godinu i da cene komunalnih
usluga nisu podizane ve} dve i po godine. M. V.

„Mladi radnik“ da se vrati
Tim menad`er i ~lan Izvr{nog odbora Odbojka-
{kog saveza Srbije Bogdan Sretenovi} zahvalio se
na srda~nom prijemu i po`eleo je Odbojka{kom
klubu Mladi Radnik brz povratak u vi{i rang tak-
mi~enja. Ovom prilikom su razmenjeni i prigod-
ni pokloni, a gradona~elnik Spasovi} je dobio na
poklon dres sa potpisima reprezentativaca.

Po`arevac - Ministar za rad, zapo{lja-
vanje, bora~ka i socijalna pitanja, Alek-
sandar Vulin, posetio je prostorije Cr-
venog krsta u Po`arevcu u kojima se
pripremaju obroci za Narodnu kuhi-
nju. Ina~e, Narodna kuhinja u Po`a-
revcu, koja snabdeva 850 korisnika,
opremljena je novim gasnim {poretom

sa elektri~nom rernom i novim kaza-
nom, a za nabavku ovih sredstava
ukupno je izdvojeno oko 520.000 dina-
ra. Ministarstvo rada Republike Srbije
obezbedilo je sredstva za obnovu opre-
me 76 narodnih kuhinja u zemlji. 

- Crveni krst u Po`arevcu raspola`e
opremom  za pripremu obroka koja je

stara 21 godinu. Donirani aparati vre-
de 600.000 dinara, a re~ je o najzna~aj-
nijim elementima kuhinje - velikom
kazanu i {poretu za kuvanje. Predstoji
isporuka i velikih termosa, kapaciteta
40 litara za isporuku obroka, rekla je
Vesna Milenovi}, generalni sekretar
Crvenog krsta Srbije. Kako je dodala, u
Srbiji }e 56 kuhinja dobiti novu opre-
mu, odnosno profesionalnu opremu za
kuvanje, a za 39 organizacija ona je ve}
uru~ena. Po njenim re~ima, poseta Cr-
venom krstu u na{em gradu je prva, a
uskoro }e obi}i i ostale organizacije.

Ministarstvo rada u 2017. oprede-
ljuje i novac za korisnike u 125 sredina
drugog, tre}eg i ~etvrtog stepena ugro-
`enosti kao nastavak podr{ke progra-
mu Narodnih kuhinja u Srbiji  i  pro-
gramu raspodele porodi~nih paketa.

Gradona~elnik Po`arevac Bane
Spasovi}, ovom prilikom je rekao da
grad  iz bud`eta izdvaja oko 13 milio-
na dinara jednokratne pomo}i za so-
cijalno ugro`ena lica, {to dovoljno go-
vori o tome da lokalna samouprava
brine o svojim sugra|anima.

Ministarstvo rada za obnavljanje
narodnih kuhinja na ~itavom prosto-
ru Srbije izdvaja oko 50,5 miliona di-
nara, kako ka`e ministar za rad i to,
zahvaljuju}i dobrom poslovanju i
u{tedama, bez dinara pove}anja ili no-
vih sredstava. Aleksandar Vulin je do-
dao i to, da je za idu}u godinu mini-
starstvo predvidelo 515 miliona dina-
ra za razli~ite programe. Z. V.

Ministar Vulin posetio Crveni krst u Po`arevcu

Nova oprema za Narodnu kuhinju

Sve kuhinje nastavljaju sa radom
-Svih 76 narodnih kuhinja nastaviti sa radom, ta~nije 36 hiljada korisnika }e dobiti svoj obrok, a de-
setine hiljada ljudi dobi}e svoj paket namirnica i higijenski paket. Dr`ava Srbija zajedno sa Crvenim
krstom, nastavlja da brine o onima kojima je pomo} potrebna, kako bi im omogu}ila bolji ̀ ivot, re-
kao je izme|u ostalog ministar rada.

KLIZALI[TE KOD KSC-A UVEK PUNO
Po`arevac - I pored veoma niskih temperatura, brojni Po`arevljani, a naro~ito oni mla|i  potra`ili
su zabavu upravo na otvorenom, a hit destinacija bilo je klizali{te na Stadionu malih sportova po-
red Kulturno sportskog centra. Veliki broj, uglavnom najmla|ih kliza~a, zauzeo je ledenu plo~u po-
red KSC u prepodnevnim terminima, dok su se tinejd`eri i ne{to stariji okuplali u kasnijim termini-
ma. Dobra muzika i veselo dru{tvo garant su odli~ne zabave. Podse}amo, klizali{te radi svakoga da-
na od 10 do 22 sata. Ulaznica je 100 dinara, a iznajmljivanje klizaljki tako|e 100 dinara. Z. V.

Sa prijema mladih odbojka{a

U po`areva~koj kuhinji sa boljim ure|ajima
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Gradona~elnik Bane Spasovi} o efektima polugodi{njeg rada i o planovima za 2017. godinu

„Oaza“ za investicije glavni cilj
Uravnote`en razvoj grada i seoskih podru~ja ideja vodilja novog rukovodstva Rekonstrukcija i gradnja

infrastrukture drasti~no pove}ana Sve vi{e para za {kolstvo, zdravstvo i za omladinske programe
Po`arevac - U Po`arevcu je apsolutno
sve bilo prioritetno, jer gra|ani nisu bi-
li zadovoljni brzinom i anga`ovanjem
predstavnika lokalne samouprave u
re{avanju problema mnogo godina
unazad. Prioriteti su bili izlazak iz van-
redne situacije koja je uvedena zbog
nedostatka zdrave pija}e vode i obez-
be|ivanje zdrave pija}e vode. Odmah
smo krenuli sa strate{kim planiranjem
vodosnabdevanja i po~eli sa osposo-
bljavanje postrojenja reversne osmoze
koje postoji preko 10 godina, a nije ra-
dilo ni mesec dana. Pored toga ciljevi
su bili planiranje nove sanitarne depo-
nije, ure|enje saobra}ajnica, pro{ire-
nje fekalne i kanalizacione mre`e, pro-
{irenje toplifikacione mre`e, velika ula-

ganja u {kole i vrti}e, kao i pro{irenje
mre`e zdravstvenih ambulanti, i ula-
ganja u sport, kulturu, sa posebnim ak-
centom na razvoj turizma. Ali prioritet
nad prioritetima jeste stvaranje uslova
za privla~enje privrednih investicija i
otvaranje novih radnih mesta, isti~e
Bane Spasovi}, gradona~elnik Po`a-
revca, obja{njavaju}i glavne ciljeve ra-
da pred kojim se na{lo novo rukovod-
stvo grada s njim na ~elu.

Spasovi} je postao gradona~elnik
Po`arevca nakon lokalnih izbora 24.
aprila 2016. godine. Du`nost je preu-
zeo u junu mesecu iste godine. Nakon
{est meseci od svog postavljenja, u
razgovoru za Danas i Brani~evo Danas
Spasovi} je sumirao rezultate od kako
je na ~elu grada i, ujedno, otkrio pla-
nove za 2017. godinu.

- Od prvog trenutka na{eg imeno-
vanja konstantno se radi na podjedna-
kom pobolj{avanju infrastrukture u
gradu i u selu. Trudili smo se i uspeli
da podignemo procenat izvr{enja in-
vesticija koji je do ga{enja Direkcije
krajem novembra iznosio 70 posto,
dok je pre dve godine on bio ispod 30
procenata. To nam je donelo preko 25
kilometara nove asfaltne mre`e i pre-
ko 30 kilometara atarskih puteva. Pri-
mera radi, novac za namenjen za sre-
|ivanje atarskih puteva utro{en je ne
samo iz teku}e, ve} i iz prethodnih go-
dina. Kada govorimo o seoskim nase-
ljima, jedna od prvih odluka nam je
bila da se ve} po~etkom 2017. godine
me{tanima ukine neopravdan namet
pla}anja javne rasvete me{tana, isti~e
gradona~elnik Po`arevca i navodi naj-
ve}e investicije u infrastrukturi kao {to
su ure|enje Knez Milo{evog venca u
vrednosti 47 miliona dinara, [umadij-
ske sa 30 miliona dinara, ulica u Sta-
rom Kostolcu vrednosti oko 10 milio-
na dinara, Hilandarske sa 8, 2 miliona
itd... Pored toga za godinu dana JP To-
plifikacija je ugradila preko 40 kilome-

tara cevi u mre`u, odnosno toplifika-
ciona mre`a je pro{irena za preko 20
kilometara u vrednosti od preko 500
miliona dinara, isti~e gradona~elnik
Po`arevca. S obzirom na to da razvoj
grada i privla~enje investitora isti~e
kao prioritet, Spasovi} navodi osnov-
ne korake u tom pravcu.

- U oktobru mesecu grad Po`arevac
je prodao deo zemlji{ta austrijskoj fir-
mi „Immofinanz“ koja }e do kraja 2017
godine na tom prostoru otvoriti mode-
ran ritejl park Stop {op. Ovo je ujedno i
prva velika strana direktna investicija u
na{em gradu u poslednjih 30 godina a
vredna je oko 10 miliona evra i planira-
no je da se tu uposli oko 300 Po`arevlja-
na. U cilju dovo|enja investitora Grad

je preduzeo niz aktivnosti, pored ure-
|enja nove industrijske zone veli~ine
10 hektara, krajem pro{le godine Grad
je kupio DP [e}erana u ste~aju, ukup-
ne povr{ine od 22 ha i 40000 m2 po-
slovnog prostora, koje uglavnom ~ine
fabri~ke hale u dobrom stanju. Kupili
smo i deo preduze}a Putogradnja, tako
da smo krenuli u revitilizaciju stare in-
dustrijske zone i tu ne}emo stati, ve}
}emo u doglednom periodu otkupiti i
nekada{nji MIP (Mesna industrija Po-
`arevac). Time bi kompletno zaokru`i-
li celinu koja bi se zvala industrijska zo-
na grada Po`arevca, navodi Spasovi} i
ka`e da su obezbe|eni va`ni infrastruk-
turni uslovi za zonu.

- Zavr{ena je gasifikaciona mre`a i
o~ekujemo da }e po~etkom 2017. biti
pu{tena u rad. Paralelno, pristupili

smo i izradi Plana detaljne regulacije.
U izradi je i Strategija odr`ivog razvoja
i grad je doneo i niz ostalih lokalnih ak-
cionih planova koji su godinama ~eka-
li. Sve to posla}e jasniju sliku investito-
rima o ozbiljnoj nameri grada da im
pru`i povoljnu poslovnu klimu. Potpi-
san je Ugovor o prenosu javne svojine
bez naknade, sa Grada Po`arevca na
Republiku Srbiju, u cilju izgradnja tra-
fostanice 110/35/10 KV, „Po`arevac
2“. Ovim ugovorom stvorili su se uslo-
vi za izgradnju trafostanice 110/35/10
KV „Po`arevac 2“, kojom }e se obezbe-
diti dovoljne koli~ine elektri~ne ener-
gije za industrijsku zonu i za nesmeta-
no snabdevanje strujom Grada Po`a-
revca. Kompletna investicija treba da
bude gotova do 2020. godine i treba da
iznosi oko 10 miliona evra.

Podse}aju}i da su zna~ajni aduti
Po`arevca turisti~ki potencijali, Spaso-
vi} navodi da su Ljubi~evske konji~ke
igre od ove godine pod pokrovitelj-
stvom predsednika Republike Srbije,
{to ovoj manifestaciji daje posebno
mesto na turisti~koj mapi. 

- Sistemska promena samog organi-

zovanja manifestacije dovela je do toga
da ovogodi{nje igre ostanu zapam}ene
po rekordnom broju takmi~ara iz ino-
stranstva i posetilaca kako na samom
sportskom doga|aju na Hipodromu,
tako i na prate}im manifestacijama u
gradu. Sve je to rezultiralo dobijanjem
Velike zlatne medalje Novosadskom
sajma za multimedijalni spektakl otva-
ranja 53. Ljubi~evskih konji~kih igara
na {ta smo posebno ponosni. Gra|ani
su imali priliku da u`ivaju i na koncer-
tu Bijelog dugmeta kome je prisustvo-
valo preko 20.000 ljudi, a za Novu go-
dinu je nastupao Van Gogh, {to poka-
zuje na{u nameru da renomiranim iz-
vo|a~ima privu~emo posetioce ne sa-
mo iz Brani~evskog okruga ve} i iz ~ita-
ve Srbije i inostranstva. Novogodi{nje
ukra{avanje grada je po mom mi{lje-
nju, ali i mnogih gra|ana sa kojima
sam razgovarao, najlep{e u poslednje

vreme, a ocenu da je najlep{e u Srbiji
dali su i gra|ani Srbije na raznim foru-
mima, napominje Bane Spasovi}. On
smatra da je Grad puno brine o potre-
bama mladih, kroz sre|ivanje {kolskih
objekata, podr{ku sportskim klubovi-
ma i organizacijama mladih.

- Grad je lane ulo`io u {kole oko
100 miliona dinara, a naredne }e ta
ulaganja biti na sli~nom nivou. Od ve-
}ih investicija nave{}u zamena kom-
pletne stolarije u Osnovnoj {koli Jovan
Cviji} u Kostolcu, kao i na zgradi Gim-
nazije u Po`arevcu, obnovljen je par-
ket u O[ „Desanka Maksimovi}“ po
prvi put od kada je otvorena ova {kola,
radi se fasada na medicinskoj, elektro-
instalacije su sre|ene izme|u ostalih u
{kolama „Dositej Obradovi}“, „Kralj
Aleksandar“ i nema objekta gde ne{to
nije ra|eno, a nastavi}emo sa takvim
trendom i u 2017. godini. B. D.

Nestao „kineski zid“ na Moravi
Odgovaraju}i na pitanje da li za realizaciju planova razvoja Po`arevac ima
dovolju podr{ku Vlade i ministarstava, Spasovi} navodi da do skora to nije bilo
slu~aj, ali u poslednjih pola godine to se zna~ajno promenilo

- Ovde u Po`arevcu smo u {ali govorili da su proteklih godina lokalni
funkcioneri most na Moravi, koji je na putu za Beograd, shvatali kao kineski zid i
retko su ga prelazili. To smo promenili i danas smo moji saradnici i ja ~esto u
ministarstvima, ali i ministri dolaze kod nas. Parafrazira}u misao na{eg
premijera Vu~i}a da moramo menjati svoje navike i svi zajedno re{avati
probleme u gradu. Podseti}u samo na posete Neboj{e Stefanovi}a ministra
unutra{njih poslova, Rasima Ljaji}a ministra turizma i trgovine, koji je pomogao
da posle vi{e od 70 godina izvr{imo rekonstrukciju tribina i {tala na hipodromu
u Po`arevcu, Nele Kuburovi}, ministarke pravde, Aleksandra Vulina, ministra za
rad, zapo{ljavanje, bora~ka i socijalna pitanja, a intenzivnu saradnju imamo i sa
ministarstvom za dr`avnu upravu i lokalnu samoupravu i to kako sa
prethodnom ministarkom Kori Udovi~ki, tako i sa aktuelnom Anom Brnabi}, i
ostalim ministarstvima.

Ve}a ulaganja u seosko podru~je
- U ovih {est meseci su izdvojena zna~ajna sredstva za gradske i seoske mesne zajednice, ali u nared-
noj godini ta ulaganja }e biti ve}a zato {to svi gra|ani sa teritorije Grada Po`arevca zaslu`uju da ima-
ju jednake uslove za `ivot, {to je i jedan od prioriteta ove vlasti. Lokalna samouprava ima plan ka-
pitalnih investicija koji se odnosi na {irenje gradske kanalizacione mre`e (fekalne i ki{ne), naravno
i vodovodne, kao i {irenje toplifikacione mre`e, planove za rekonstrukciju, obnovu, modernizaciju
{kola u gradskim i seoskim naseljima. Va`no je ispuniti i osnovnu funkciju bud`eta da bude izbalan-
siran i da se ravnomerno razvijaju seoska i gradska naselja, tako je ove godine svaka seoska i grad-
ska mesna zajednica dobila minimalno po jednu asfaltiranu ulicu, kao i rekonstrukciju postoje}ih i
otvaranje novih ambulanti, posebno u seoskim naseljima.

Pohvala preduzetnicima
- Pohvalio bih dru{tvenu odgovornost preduzetnika iz Po`arevca koji su svojim donacijama dopri-
neli ure|enju {kola. Pove}ane su stipendije za najbolje u~enike i stavljen je poseban akcenat na vr-
ti}e i pred{kolsko obrazovanje. Dodeljene su stipendije za 50 studenata, a od slede}e godine stipen-
dira}emo i deset studenata na master studijama. Zna~ajna sredstva su ulo`ena i u zdravstvo zame-
njena je stolarija na zgradi Medicini rada, ure|en je hol u Domu zdravlja i nabavljeni su aparati ko-
ji su godinama nedostajali ovoj ustanovi. Namera je da se ulaganjem u primarnu zdravstvenu za{ti-
tu rastereti sekundarna. Ulaganja u sport su zna~ajna i iz gradske kase 2016. je izdvojeno 63 milio-
na dinara za podr{ku lokalnim sportskim organizacijama i jo{ 10 miliona za omladinski sport. Ove
godine ta suma }e se pove}ati za jo{ dva miliona dinara, kao podr{ka lokalnim sportskim organiza-
cijama, ka`e gradona~elnik Po`arevca.Velika pa`nja obrazovnim ustanovama: Spasovi} u jednom vrti}u
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Po`arevac - Predsednik Izvr{nog
odbora Srpske napredne stranke,
Darko Gli{i}, u sredu je posetio
Gradski odbor Po`arevac i odr`ao
sastanak sa Okru`nim odborom,
u sklopu redovne kontrole rada
stranke. Ispred prostorija Grad-
skog odbora SNS-a u Po`arevcu
njega su do~ekali potpredsednik
Narodne skup{tine Srbije Vero-
ljub Arsi} i predsednik GrO SNS-
a u Po`arevcu, Bane Spasovi}, ina-
~e aktuelni gradona~elnik Po`a-
revca, kao i mnogobrojni ~lanovi i
simpatizeri ove vladaju}e stranke.

Gli{i} je ispred prostorija raz-
govarao sa rukovodstvom stranke
i ~lanstvom, da bi kasnije odr`ao
sastanak brani~evskog Okru`nog
odbora u Maloj sali po`areva~kog
Centra za kulturu. Prilikom obra-
}anja predstavnicima medija Gli-
{i} je rekao da SNS nije poput dru-
gih stranaka, kada do|u na vlast
da se uljuljkaju u onome {to nosi
vlast i zaborave da postoji odgo-
vornost prema gra|anima.

- Obilazimo okruge {irom Srbi-
je i moj posao kao predsednika Iz-
vr{nog odbora je da kroz te obila-
ske i sastanke koje imamo na ni-
vou gradskih, op{tinskih i okru-
`nih odbora, analiziramo kako ra-
de na{i funkcioneri koji su u ime

SNS dobili poverenje. Iz tih analiza
izvla~imo zaklju~ke i po potrebi
preduzmemo odre|ene mere.
Imali smo u prethodnih nekoliko
meseci situacija gde smo donosili
mere i o raspu{tanju odbora i o
nekim kaznama, ali i o pohvalama

i nagradama za one koji rade do-
bro. Ono {to smo na sastanku od-
bora u Po`arevcu videli jeste ne{to
{to ohrabruje i govori da stranka
ovde ide dobrim putem i da se ra-
di dosta dobro. Na{ posao }e biti
da u kontrolama, ~e{}e u ovoj go-
dini, nego {to je bilo u drugoj po-
lovini pro{le godine, proveravamo
u~inak. Polako sabiramo rezultate
i naprosto tim kontrolama podsti-
~emo na{e ljude da izvla~e svoj
maksimum i rade vi{e, rekao je
predsednik IO SNS i naglasio da je
u Po`arevcu zadovoljan odnosom
funkcionera prema gra|anima,
pre svega gradona~elnika Baneta
Spasovi}a. M. V.

Predsednik Izvr{nog odbora SNS-a Darko Gli{i} kontrolisao
delovanje naprednjaka u Brani~evskom okrugu

Rad u okrugu dobar, 
a posebno u Po`arevcu 

Dublja analiza
Gli{i} je najavio da }e dublju analizu na-
praviti kroz dalje razgovore i analizirati
rad funkcionera i direktora javnih predu-
ze}a na sednici okru`nog odbora, koja je
bila zatvorena za javnost. On je istakao da
}e posle Brani~evskog okruga obi}i i is-
kontrolisati rad i ostalih okru`nih odbora
SNS u Srbiji.

Gradska komisija sa~inila predlog rang-liste

Odabran 51 stipendista
Po`arevac - Gradska komisija
sa~inila je predlog rang-liste
studenata kojima je odobrena
stipendija za teku}u {kolsku go-
dinu. Re~ je o stipendijama koje
se ispla}uju tokom 10 meseci, u
iznosu od 10.000 dinara, koje }e
sada dobiti 51 student - 40 na
osnovnim studijama i 10 na
master ili doktorskim. 

Glavni uslov za dodelu sti-

pendija bio je da se studenti
{koluju za neka od deficitarnih
zanimanja: profesor matemati-
ke, fizike, hemije, muzike, bio-
logije, razredne nastave, vaspi-
ta~, filolog, farmaceut, diplomi-
rani pravnik i ekonomista, poli-
tikolog, in`enjer elektrotehnike,
gra|evine, ma{instva, informa-
tike, poljoprivrede, {umarstva,
rudarstva, saobra}aja, arhitek-

ture i forenzike, lekar op{te
prakse, stomatolog, rendgeno-
log, psiholog i doktor veterine.
Za master i doktorske studije
nije postojao uslov i dodeljene
su bez obzira na usmerenje. Ko-
misija je razmatrala ukupno 70
prijava, od kojih je 19 odba~eno
jer nisu bili ispunjeni uslovi
konkursa.

M. V.

Po`arevac - Ministarstvo za rad,
zapo{ljavanje, bora~ka i socijalna
pitanja doniralo je novo vozilo
Centru za socijalni rad u Po`arev-
cu, a dr`avni sekretar ovog mini-
starstva, Dragan Todorovi}, uru-
~io je klju~eve. Ministarstvo za
rad, zapo{ljavanje, socijalna i bo-
ra~ka pitanja sprovodi akciju
obezbe|ivanja posebnih sredsta-

va za rad, a Centru za socijalni rad
u Po`arevcu obezbedilo je novo
vozilo, marke Fiat tipo, u vredno-
sti od 1,6 miliona dinara.

Kako je rekao Dragan Todo-
rovi}, dr`avni sekretar pri ovom
ministarstvu, ove godine su
omogu}ena dodatna sredstva za
opremanje osnovnim sredstvi-
ma za rad, te je po`areva~ki cen-

tar za socijalni rad dobio novo
vozilo.

- Ova ustanova imala je dva vo-
zila koja su dotrajala i sigurni smo
da }e i ovo novo vozilo biti upotre-
bljeno na adekvatan na~in, da bi se
do{lo do krajnjih korisnika i da bi
oni bili u {to te{njoj vezi sa samim
zaposlenima, rekao je Todorovi}.
Direktorka Centra za socijalni rad,
Tatjana Raji} rekla je da su osim
vozila, potrebe za osnovnim sred-
stvima za rad mnogobrojna.

- Zgrada centra za socijalni rad
je u jakom lo{em stanju, sazidana
je jo{ {ezdesetih godina, a i opre-
ma je iz tog perioda. Odeljenje za
usluge, koje je u ulici Bratstva i je-
dinstva, u jo{ je gorem stanju. Ne-
dostaju i ra~unari, ka`e Raji}eva.
Predstavnici gradske uprave su
tom prilikom Centru za socijalni
rad poklonili i jedno auto-sedi{te
za decu. Z. V.

Centar za socijalni rad dobio novo vozilo

Vredna donacija Ministarstva rada

Veliko Gradi{te, Golubac - Pored
ostalih delova vodotoka Dunava,
redovna odbrana od leda na re-
kama progla{ena je i na pojedi-
nim mestima u Brani~evskom
okrugu i to kod Veliko Gradi{ta i
Golupca i na velikoj Moravi kod
Ljubi~evskog mosta, a Ministar-
stvo poljoprivrede i za{tite ̀ ivot-
ne sredine saop{tilo je odluku da
se ledolomac „Greben“ pokrene

sa pretpristani{ta prevodnice
„\erdap 1“ uzvodno ka mestu
Sokolovac, na po~etnu poziciju
za dejstvovanje, kako bi obezbe-
dio kontinualni ledohod nizvod-
no ka akumulaciji \erdap. 

Prema najavljenoj prognozi,
narednih dana se o~ekuje formira-
nje dodatnih povr{ina pod ledom i
pove}anje debljine leda, a u nastav-
ku usled povoljnijih stabilnih vre-

menskih uslova ne}e do}i do bitni-
je promene re ìma leda. Na Duna-
vu, od Bezdana do Zemuna nalazi
se plove}i led, kod Pan~eva i Veli-
kog Gradi{ta je ledostaj, na Savi
zbog niskog vodostaja priobalni i
plove}i led, Tisa i banatski vodoto-
ci su 100 odsto ledostaj, na Velikoj

Moravi oko 60 odsto, a na Ju`noj
Moravi oko 40 odsto je pod ledom.

Redovna odbrana od leda je
progla{ena na Dunavu od Ma|ar-
ske granice do Ba~ke Palanke, kod
Golupca i Velikog Gradi{ta, u Be-
ogradu kod Zemuna i Novog Beo-
grada, na Savi od granice sa Hr-

vatskom do Hrtkovaca, na slivu
Save - Top~iderska reka, Pariguz,
Kolubara sa Tamnavom, Pe{tan.

Vanredna odbrana od leda je
progla{ena na Velikoj Moravi u
zoni i nizvodno od Ljubi~evskog
mosta, kod Smedereva i u zoni
@abarskog mosta. Z. V.

Po`arevac - U po`areva~kom Cr-
venom krstu godinama se organi-
zuje usluga „pomo} u ku}i“ na-
menjena starim osobama. Radi se
o obezbe|ivanju podr{ke starijim
sugra|anima u cilju zadovoljava-
nja svakodnevnih osnovnih ̀ ivot-
nih potreba. Svrha pomo}i jeste
podr{ka korisnicima u o~uvanju i
unapre|enju kvaliteta ̀ ivota.

Socijalni radnik u Crvenom
krstu Po`arevac, Novica \or|e-
vi}, ka`e da se ovaj projekat reali-
zuje uz pomo} Grada Po`arevca
u saradnji Centra za socijalni rad.
Crveni krst je dobio licencu za
organizaciju ove usluge koja je
pokrenuta jo{ 2009. godine. Za
sada se organizuje rad za 10 ge-
rontodoma}ica koje poma`u sta-
rim osobama. Trenutno ima 54
korisnika ove usluge.

Pomo} u ku}i obezbe|uje se
korisniku po uputu centra za so-
cijalni rad. Gerontodoma}ice re-
alizuju aktivnosti usluge pomo}i
po akreditovanom programu
obuke, u skladu sa individualnim
planom usluge. Uz njihovu po-
mo} korisnicima se omogu}ava
da ̀ ive u svojim domovima i u~e-
stvuju u aktivnostima dnevnog
`ivota. Gerontodoma}ice obilaze
korisnike dva puta nedeljno po
dva sata. One realizuju aktivnosti
pomo}i u ku}i u obezbe|ivanju
ishrane, odr`avanju li~ne higije-
ne, higijene stana, pla}anje ra~u-

na, nabavka, posredovanju u
obezbe|ivanju razli~itih vrsta
usluga. \or|evi} ka`e da je nekad
korisnicima dovoljan i samo raz-
govor, pogotovo ako su sami.

- Potreba za ovom uslugom je
sve ve}a, a u cilju promocije i raz-
voja ovog servisa pozivamo po-
tencijalne korisnike, koji }e se
prepoznati u ovoj pri~i, kako bi
im predstavili ovu uslugu. Oni

mogu proceniti da li }e njima to
koristiti, isti~e \or|evi}.

Ina~e, Nacionalna slu`ba za
zapo{ljavanje, filijala Po`arevac
zapo~inje novi ciklus obuke za
gerontodoma}ice. Obuka po~inje
23. januara u prostorijama Crve-
nog krsta, a ciljna grupa su dugo-
ro~no nezaposlena lica sa eviden-
cije nacionalne slu`be za zapo-
{ljavanje i to pre svega iz ugro`e-

nih grupa, sa minimumom I ste-
penom stru~ne spreme.

- @ene koje budu dobile diplo-
mu o zavr{enoj obuci mo}i }e biti
anga`ovane za sprovo|enje usluge
„pomo} u ku}i“ i preko privatnog
poslodavca. Korisnicima }e to ko-
ristiti, jer }e postojati `ene koje
imaju zavr{enu obuku sa sertifika-
tom, dodao je \or|evi}. 

Z. V.

Tokom prethodne nedelje aktivirana redovna odbrana od leda na rekama

Ledolomac „Greben“ 
kre}e od \erdapa uz Dunav

Po`arevac - Epidemiolo{ka situa-
cija na teritoriji Brani~evskog i Po-
dunavskog okruga ima sve karak-
teristike za ovaj period godine, a
posebna strepnja od {irenja gripa
vlada nakon zavr{etka {kolskog
raspusta. Dominira grupa respira-
tornih zaraznih bolesti i u toj gru-
pi grip je na prvom mestu. U prvoj

izve{tajnoj nedelji u 2017. godini u
Brani~evskom okrugu registrova-
no je 1.655 obolelih od oboljenja
sli~na gripu ili grip, izjavila je dr
Vera Jokovi} Kosti} epidemiolog
u Zavodu za javno zdravlje Po`a-
revac. Najve}i broj obolelih lica se
registruje u grupi od 15 do 29 go-
dina, dok je u Podunavskom
okrugu zabele`eno 748 obolelih. 

- Virus tipa AH3 od po~etka
sezone potvr|en je kod 10 paci-
jenata u Brani~evskom okrugu,
rekla je dr Jokovi} Kosti} i doda-
la, da se situacija prati i dalje.

Prema podacima Instituta za

javno zdravlje Srbije „Dr Milan
Jovanovi} Batut“, do sada je od
gripa u Srbiji, ~iji je intenzitet vi-
sok, zvani~no obolele 96.734 oso-
be, {to je vi{e u odnosu na isti pe-
riod pro{le godine. Virus A
(H3N2) nije mutiran, da jeste bi-
lo bi mnogo vi{e obolelih. Ako
ima 100 000 zvani~no obolelih,

zna~i da je obolelo oko 300. 000
jer se ve}ina ne javi lekaru, a od-
nos onih koji se ne jave i onih ko-
ji se jave je tri prema jedan.

Po re~ima epidemiologa Za-
voda za javno zdravlje Po`arevac,
mo`e se o~ekivati da se u nared-
nom periodu ovaj broj zadr`i ili

pove}a, jer je su se |aci danas
vratili sa produ`enog raspusta, te
je mogu} porast broja obolelih
od oboljenja sli~na gripu ili grip. 

Sibirska zima nakratko je pre-
kinula {irenje virusa gripa, kome
temperatura u minusu nikako ne
odgovara. Hladno}a ne odgovara
virusu gripa, ne mo`e da se {iri.

Zbog niskih temperatura i ljudi se
manje kre}u pa se tako izbegava
mogu}nost razmene virusa. Pre-
poruke su pre svega izbegavanje
kontakta sa obolelim osobama,
voditi ra~una o li~noj i op{toj hi-
gijeni i svakako, ko oboli, obave-
zno se treba javiti lekaru. Z. V.

U po`areva~kom Crvenom krstu godinama se organizuje usluga namenjena starim osobama 

Pove}ana potreba za pomo} u ku}i

VELIKA MORAVA ZALE\ENA POSLE 22 GODINE 
Ljubi~evo - Usled veoma niskih temperatura, me}ave i ledene ko{ave, Veliku Mo-
ravu okovao je led {to se odigralo nakon ~ak 22 godine. Ina~e, to se doga|a veo-
ma retko, kako pri~aju me{tani koji ̀ ive uz najve}u reku Srbije, jer se u sve tri Mo-
rave ulivaju termalne i mineralne vode svih srpskih banja. Nadle`ni su preduzeli
mere da se uspostavi redovna odbrana od leda i na Velikoj Moravi, a naro~ito u
ovom delu njenog toka od Ljubi~evskog mosta pa do u{}a u Dunav koji se nalazi
nekoliko kilometara nizvodno odavde. Z. V.

Nakon {kolskog raspusta strepnja od {irenja gripa

Otopljenje i {kola pogoduju virusima
Po`arevac - Na poljima u Brani-
~evskom okrugu, uprkos veoma
hladnoj zimi, usevi jo{ nisu ugro-
`eni. Ozimi usevi trenutno nisu u
opasnosti, pogotovo jer je pao
sneg koji {titi kulture, ali sa padom
temperature odnosno topljenjem
sne`nog pokriva~a pre toga, mo-
gu}a su trajna o{te}enja uljane re-
pice, dok je p{enica otpornija.

Prema podacima Poljopri-

vredne savetodavne i stru~ne slu-
`be, na teritoriji Brani~evskog
okruga posejano je oko 22.000
hektara ozime p{enice, koji se
nalaze u razli~itim fazama razvo-
ja, od nicanja do faze tri lista i po-
~etka bokorenja.

- U fazi bokorenja su usevi po-
sejani ba{ u optimalnom roku.
Taj procenat je izuzetno mali -
svega pet odsto na teritoriji okru-
ga. Iako usevi nisu u{li spremni u
zimski period, niske temperature
poput ovih u poslednjih sedam
dana, ne bi trebalo da nanesu ve}e

{tete, jer se radi o ozimim kultu-
rama. Me|utim, jo{ ve}i minusi
mogli bi da naprave i ve}u {tetu,
mada p{enica mo`e da izdr`i du-
`i period niske temperature i do -
15 stepeni pa i golomrazicu. O{te-
}enja se javljaju na vrhovima, li{}e
nekrotira, ali je p{enica takav usev
da se mo`e regenerisati. Va`no je
da ne izmrzne ~vor bokorenja.
Sne`ni pokriva~ umnogome {titi

useve, izjavila je diplomirani in`e-
njer Jorgovanka Vlajkovac, stru~-
ni saradnik i savetodavac PSSS.

Trenutni sne`ni pokriva~ je
koristan i zato {to se njegovim to-
pljenjem pove}ava nivo vlage u
zemlji{tu. Uljana repica ove godi-
ne je posejana ne{to vi{e nego

pro{le godine i ima je na oko hilja-
du hektara. Ali ovakvi vremenski
uslovi su za tu kulturu nepovoljni.

Treba napomenuti da na ve-
likom procentu povr{ina nije
obavljeno duboko zimsko ora-
nje. Na povr{inama gde je ova
agrotehni~ka mera blagovreme-
no ura|ena, ove niske tempera-
ture pomo}i }e da to zemlji{te iz-
mrzne, bolje }e akumulirati vla-

gu tokom zime i dobi}e povoljni-
ju strukturu, {to }e umnogome
doprineti kvalitetu predsetvene
pripreme. S druge strane, niske
temperature uni{tavaju i seme
korovskih biljaka, koje se nalazi
na povr{ini zemlji{ta. 

Z. V.

Gradona~elnik posetio Zavod
U okviru redovnih poseta javnih preduze}a i ustanova, gradona~elnik Po`arevca Bane
Spasovi} boravio je u Zavodu za javno zdravlje gde je odr`ao sastanak sa rukovodioci-
ma ove ustanove. Tema je bila osna`ivanje saradnje Zavoda sa lokalnom samoupra-
vom i gradskim rukovodstvom na polju aktivnosti u za{titi `ivotne sredine i kontrole
vode, buke i ispravnosti `ivotnih namirnica.

Ledena ki{a preti
- Golomrazica u kombinaciji sa malo ve}im minusom je {tetna i mo`e uzrokovati traj-
na o{te}enja. Trenutna situacija nije stra{na, ali ukoliko bi pala ledena ki{a, onda bi do-
{lo do izmrzavanja. Vi{i sne`ni pokriva~ jeste ono {to dobro do|e usevima posejanim
tokom jeseni, navela je Vlajkovac.

@agubica - Pu{tanjem u rad po-
gona za pakovanje, uspe{no je
realizovan projekat lokalne upra-
ve @agubice i homoljskih p~elara
„Brend Homolja - homoljski
med“ ~ime je proizvo|a~ima iz
op{tine omogu}eno plasiranje
meda na tr`i{te po najvi{im stan-
dardima. Zahvaljuju}i donacija-
ma koje su dobijene vi{egodi-
{njim zalaganjem lokalne uprave
i p~elara Homolja, otvoreni po-
gon za pakovanje meda zaokru-
`i}e projekat plasiranja ovog ho-
moljskog brenda na tr`i{te. Pre-
ma re~ima koordinatora projek-
ta pokretanje pogona za pakova-
nje meda od velikog je zna~aja za
p~elare ̀ agubi~ke op{tine.

- Sve to smo uradili zahvalju-
ju}i ogromnim naporima op{ti-

ne @agubica i velikoj podr{ci
predsednika Safeta Pavlovi}a.
Stvorili smo uslove koji }e re{iti
ogroman problem - plasman
meda na tr`i{te po svim standar-
dima, rekao je Vlada Todorovi},
koordinator projekta „Brend
Homolja - homoljski med“. Re-
dizajnom etikete omogu}eno je
komercijalno plasiranje homolj-
skog meda na tr`i{te, a u pogonu
je mogu}e i pakovanje drugih vr-
sta meda i p~elinjih proizvoda.
Da su ispunjeni svi uslovi i stan-
dardi za rad, potvrdio je mena-
d`er P~elarskog centra.

- Po dobijanju veterinarskog
broja „hasap“ standarda izvr{eno
je probno pakovanje i ustanovili
smo da mo`emo da ispunimo sve
uslove koje tr`i{te tra`i, obezbe-

|en je i plasman robe na tr`i{te,
na nama je sada samo da radimo,
kazao je Zoran Keri}, menad`er
P~elarskog centra. Kako ka`u ho-
moljski p~elari, ono {to homoljski
med izdvaja od drugih jeste po-
sebno podneblje i na~in obra|iva-
nja meda, a sada }e vi{e od 200
p~elara `agubi~ke op{tine imati
priliku da svoj proizvod po svim
standardima plasira na tr`i{te.

- Ono {to homoljski med ~ini
posebnim jeste vrcanje koje se iz-
vodi jednom godi{nje. Uslov je,
dakle da p~elaranje bude stacio-
nirano na teritoriji Homolja i da
vrcanje meda bude jednom godi-
{nje, {to zna~i da homoljski med
~ine bagremski, livadski i vo}ni
med zajedno, naglasio je Ma{ko
Tomi}, ̀ agubi~ki p~elar. Z. V.

Uspe{no realizovan projekat lokalne uprave i p~elara 

Homoljski med novi brend

Uprkos veoma hladnoj zimi usevi jo{ nisu ugro`eni

Sneg {titi ozimo `ito i natapa njive

Prilikom uru~enja
doniranog vozila

Ledolomac na zadatku

Starijima neophodne sve raznovrsnije usluge

Njiva pod p{enicom u Brani~evu
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N ije da sam se primio
na reakciju hrvatske
predsednice, kada

je otkrila da je deci delila
~okoladice proizvo|a~a iz
Srbije, ali se namestilo da
poku{am da vratim
prodavcu ~okoladice
hrvatskog znamenitog
proizvo|a~a Kra{. A nije u
pitanju ideolo{ki predznak,
kao {to je to bilo u slu~aju
koleginice na{eg
predsedni~kog kandidata iz
kom{iluka; pre je re~ o
jednom klasi~nom
balkanskom nemaru,
bahatosti, reklo bi se. [ta se
dogodilo?

Od umanjene penzije
nisam za svoju unu~ad
uspeo da izaberem
adekvatan novogodi{nji
poklon. Danima sa

suprugom obilazim rafove
supermarketa, ne nalaze}i
ne{to {to }e biti i slatko i
prakti~no i pou~no. A uz to
ne skupo. I kona~no
na|emo re{enje, tako nam
se u~inilo u tom trenutku. U
Rodi na rafu zapazimo
album za sli~ice @ivotinjsko
carstvo. Cena prikladna,
oko 250 dinara. Plus
~okoladice sa sli~icama
`ivotinja. Lepa zanimacija i
za mali{ane i za nas stare:
dete skine omot  ~okoladice,
~okoladicu pojede, sliku
zalepi na odgovaraju}e
mesto u albumu, a deka i
baka pro~itaju {tivo ispod
sli~ice - sve o toj `ivotinji,
onako, ba{ edukativno. I
zanimljivo pisano. U
albumu je odre|eno 250
mesta za sli~ice, dakle,
sazna}e ne{to vi{e o 250
`ivotinja, raznih, od
doma}ih do {umskih, preko
ptica pa sve do riba.

I na albumu i na omotu
~okoladica vidno utisnut
znak fabrike ~okolada i
slatki{a Kra{. Cena
~okoladica dodu{e nije

naivna, 30 dinara za 15
grama; zna~i skuplje od
svake druge ~okolade, ali,
opet, tu je i sli~ica. I tako, za
po~etak, kupimo deset
~okoladica i album i za
Novu godinu predamo
poklon najmla|em unuku.
On, radostan, raduje se
poklonu. Odmah je prionuo
na zadatak: skida omot,
uzima sli~icu. Ta prva slika
predstavljala je re~nog raka,
nosila je broj 101. Kad, u
albumu, na mestu sa tim
brojem, umesto re~nog raka
mesto predvi|eno za kobru!
[ta je to! Dete se zbunilo,
tra`i pomo}. Otvaramo
drugu ~okoladicu, uzimamo
sli~icu Runasti mamut 229,
ali na tom broju predvi|eno
je da se zalepi slika slona.
Debakl za unuka kome smo
`eleli da priu{timo radost.
Tra`imo mesta i za ostale
sli~ice. Ni jedna ne dolazi na
mesto u albumu.

Prijatelji pohitali da i oni
daju mali doprinos de~joj
radosti pa i oni kupili po
koju Kra{ ~okoladicu za
na{e mali{ane. Nisam imao
srca da im ka`em da je
poklon - }orak.

Idemo u Rodu, prodavci
zbunjeni, ne znaju u ~emu je
problem, ka`u, zovite Kra{.
Obe}avaju da }e zvati i oni i

javi}e nam. Zovemo Kra{ i
dobijamo odgovor da su
trgovci imali na lageru stare
~okoladice i nove albume, ili
obrnuto, i Kra{ tu ni{ta ne
mo`e. Na albumu ni na koji
na~in nije nazna~eno da
postoji vi{e izdanja albuma i
sli~ica, nije na prikladan
na~in usagla{eno
odgovaraju}e izdanje jednog
i drugog.

Eto tako, na{e iskustvo sa
zagreba~kom fabrikom Kra{
bilo je povod nekim
poznanicima koji su u Rodi,
dok smo se raspravljali sa
prodavcima, komentarisali
da nam tako i treba kad
smo, pored toliko srpskih
slatki{a pru`ili ruku ba{ za
hrvatskom ~okoladom.
Do|e mi da ih podsetim da i
Roda nije vi{e srpski brend,
znamo kom trgovinskom
lancu pripada.  

Odbijam, naravno, takve
ideolo{ke stavove. Ali, ne
pra{tam Kra{u i ubudu}e }u
ga se kloniti. A Kra{u i Rodi
poru~ujem: stavljam vam na
raspolaganje i album i
sli~ice, besplatno.

@ivotinjsko ili
balkansko „carstvo“

U Rodi prodavci zbunjeni, ne
znaju u ~emu je problem, ka`u,
zovite Kra{!  Zovemo ih i
dobijamo odgovor da su trgovci
imali na lageru stare ~okoladice
sa sli~icima i nove albume, ili
obrnuto, i Kra{ tu ni{ta ne mo`e

Bogdan @ivanovi}

[TA PRIVI\AM, 
A [TA VI\AM

Beograd - Elektroprivreda Sr-
bije obezbedila je stabilno
snabdevanje elektri~nom ener-
gijom tokom ledenog talasa ko-
ji pove}ava potro{nju u celoj
Srbiji, saop{tio je sektor za od-
nose sa javno{}u EPS-a. Svi si-
stemi „Elektroprivrede Srbije“
normalno funkcioni{u uprkos
me}avi i ledenom talasu. To-
kom bo`i}nih praznika EPS je
isporu~ivao oko 120 miliona
kilovat-sati dnevno.

Zbog temperature koja u Sr-
biji ve} nedelju dana ne prelazi
nula stepeni Celzijusa pove}ana
je potro{nja elektri~ne energije
za grejanje. EPS je u utorak ispo-
ru~io 136,8 miliona kilovat-sati
elektri~ne energije gra|anima i
privredi Srbije, {to je za 18 odsto
vi{e od proseka za ovo doba go-
dine. Procene su bila da }e po-
tro{nja i biti na sli~nom nivou
do kraja ledenog talasa. Potro-
{nja raste jer se elektri~na ener-
gija koristi za grejanje, ali je ma-
nja nego tokom zime 2012. go-

dine kada je prema{ivala i 140
miliona kilovat-sati dnevno. 

Preduzete su sve neophodne
mere i ne o~ekuju se problemi
u snabdevanju. Sistem EPS-a je
stabilan i zaposleni su spremni
da odgovore na sve izazove ko-
je u iskopavanju i dopremi ugl-
ja, proizvodnji energije, distri-
buciji i snabdevanju donosi

ekstremno hladno vreme. EPS-
ovi rudari, energeti~ari i mon-
teri vredno rade i bore se protiv
hladno}e, snega, vetra i leda da
svim gra|anima i privredi Srbi-
je obezbede dovoljne koli~ine
elektri~ne energije. 

Ugalj se iskopava na kopovi-
ma „Kolubare“ i „Kostolca“ i u
uslovima kada temperatura pa-

da ispod minus 20 stepeni Cel-
zijusa. Poja~ana su de`urstva u
termoelektranama i hidroelek-
tranama da bi se osigurala ne-
smetana proizvodnja elektri~-
ne energije. 

Spremni su i planovi aktiv-
nosti i u najkra}em mogu}em
roku otklanjaju se svi prekidi u
snabdevanju, do kojih uglav-
nom dolazi na te{ko pristupa~-
nim planinskim podru~jima.
Broj korisnika koji je tako imao
prekide u snabdevanju u utorak
bio je manji je od 0,0005 proce-
nata od ukupnog broja kupca.

Sektor za odnose 
s javno{}u JP EPS

EPS spremno do~ekao ledeni talas uprkos enormnom rastu potro{nje 

Sistem stabilan 
i u sibirskim 
uslovima

Monteri i pe{ke na zadatke
Monteri su se probijali po me}avi i nepristupa~nim terenima da bi otklonili kvaro-
ve i doma}instva u selima okovanim snegom i ledom kako bi stanovnici u {to kra-
}em roku dobili elektri~nu energiju. U ponedeljak ujutru bez elektri~ne energije bi-
lo je samo oko 1.800 korisnika. ̂ ak i tokom najja~ih udara ledenog talasa procenat
korisnika bez elektri~ne energije nije prema{ivao 0,16 odsto. 

Kostolac - Pored monta`e ru-
darske opreme, projektom je
predvi|ena i izgradnja jo{ jed-
ne  trafostanice „Rudnik 5“, na-
vodi ~asopis „EPS Energija“.
Pripremne aktivnosti za reali-
zaciju projekta monta`e novog
rudarskog sistema, koji je u
funkciji pro{irenja proizvodnih
kapaciteta Povr{inskog kopa
„Drmno“ sa devet na 12 milio-
na tona uglja godi{nje, odvijaju
se planiranom dinamikom. 

U toku su pripreme i ure|e-
nje monta`nog placa na kome
}e se raditi na monta`i bagera,
odlaga~a i pogonskih stanica.
Re~ je o poslovima na revitaliza-
ciji kranova, elektrorazvoda, hi-
drantske mre`e i mre`e za kom-
primirani vazduh. Pored ovih
radova, koje izvode zaposleni
Privrednog dru{tva „Proizvod-

nja, remont i monta`a“ iz Ko-
stolca, dobro napreduju i plani-
rani gra|evinski poslovi koji se
odnose na ure|enje puteva, izra-
du temelja za kontejnere. Upo-
redo sa ovim, radi se na izradi i
isporuci nove rudarske opreme. 

- O~ekujemo da }e se usko-
ro krenuti sa poslovima na
monta`i novog bagera. Krajem
februara ili po~etkom marta
krenu}e monta`a odlaga~a, a
odmah zatim i ~etiri pogonske
stanice i pet kilometara trase,

rekao je Miroslav Ivkovi}, za-
menik rukovodioca projekta za
pove}anje proizvodnje kopa
„Drmno“ u EPS-u. 

Kako ka`e Ivkovi}, pored
monta`e rudarske opreme, pro-
jektom je predvi|ena i izgradnja
jo{ jedne trafostanice „Rudnik
5“, snage 16,5 megavolt-ampe-
ra, koja se gradi zbog elektrona-
pajanja novog rudarskog siste-
ma, objekata za predodvodnja-
vanje, ali bi}e i u funkciji daljeg
napredovanja rudarskih radova
na kopu „Drmno“. -

U realizaciji projekta, pored
inostranih kompanija, anga`o-
vana je i doma}a elektro-ma{i-
nogradnja. Rok za realizaciju
kompletnog projekta je 42 me-
seca, odnosno do kraja 2019.
godine,  kazao je Ivkovi}.

Z. V.

Sve spremno za monta`u novog rudarskog sistema na kopu Drmno 

Rok za zavr{etak 42 meseca

Kostolac - Rudari Povr{inskog kopa „Drmno“ u novembru
su ostvarili odli~nu proizvodnju uglja od 920.697 tona, {to je
za ~etiri odsto vi{e od novembarskog plana, objavljuje izvor
„EPS Energija“. Ovo je i najve}a mese~na proizvodnja uglja
ostvarena u ovoj proizvodnoj godini.

Za jedanaest meseci rada iskopano je 8.256.087 tona
lignita. U novembru, ta~nije 22. novembra, ostvarena i
najve}a dnevna ovogodi{nja proizvodnja od 40.593 tone
uglja. Kada je re~ o toplotnoj vrednosti isporu~enog uglja
termoelektranama u novembru, ona je tako|e ve}a za ~e-
tiri odsto, a u odnosu na godi{nji plan je na nivou od 100
procenata. Rudarskim ma{inama za otkrivanje uglja za je-
danaest meseci rada otkopano je 36.872.960 kubika ~vrste
mase, {to je na nivou od 96 odsto u odnosu na ovogodi{nji
plan proizvodnje otkrivke na kopu „Drmno“. Z. V.

Najve}a mese~na proizvodnja uglja ove godine ostvarena u novembru

Dnevno i preko 40.000 tona

Svi pogoni spremni: Kop Kolubara

Delovi spremni za ugradnju

Sa kopa „Drmno“
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Nesre}a u Smoljincu, gde zamalo da u velikoj vejavici strada Jezdimir Mili} (78)

Dva dana u bunaru na minus 20
Jezdimir upao u bunar dok se vra}ao iz prodavnice, a `ivot mu je spasio kom{ija koji je ~uo njegovo zapomaganje

Malo Crni}e - Jezdimir Mili} (78) iz
Smoljinca kod Malog Crni}a izvu-
~en je u nedelju po podne iz seo-
skog bunara u koji je upao dva da-
na ranije. On je odmah preba~en
u Op{tu bolnicu u Po`arevcu, gde
su mu lekari konstatovali hipoter-
miju usled hladno}e kojoj je bio
izlo`en preko 50 sati, kao i modri-
ce i ogrebotine.

Jezdimira je na Interno odelje-
nje primio je doktor Miljevi}, oko
15 ~asova drugog dana Bo`i}a, i
zbog lo{eg op{teg stanja jer mu se
telesna temperatura spustila na 34
stepena Celzijusovih, kao i zbog
brojnih promrzlina i ̀ ivotne ugro-
`enosti odmah ga smestio na ode-
ljenje intenzivne nege. Dalju brigu
o njemu preuzeo je dr Dragan Sta-
nojevi}, specijalista gastroenterolo-
gije koji ka`e da je Jezdimiru stabi-
lizovano stanje, {to se ti~e hipotermije,
ali i dalje je ̀ ivotno ugro`en zbog broj-
nih promrzlina.

- Pacijent se nalazi na intenzivnoj
nezi kako bi se konstantno pratilo nje-
govo stanje. Ono je veoma te{ko, jer ima
velike promrzline na stopalima, {akama
i potkolenici i `ivotno je jo{ uvek ugro-
`en, rekao je dr Dragan Stanojevi}, koji
ka`e da u svojoj karijeri imao je slu~aje-

va smrzavanja i promrzlina, ali da se sa
ovakvim slu~ajem nije sreo i da je pra-
vo ~udo kako je pacijent Mili} pre`iveo
pad u bunar, gde je proveo dugo vreme-
na na ekstremno niskim temperatura-
ma. On smatra da je Jezdimir do`iveo
nesre}u zbog toga {to je slabovid, jer na
desnom oku uop{te ne vidi zbog kata-
rakte, a na levom vid mu je u velikoj
meri smanjen.

Do ove nesre}e do{lo je u petak
oko 10 sati, nakon {to je Jezdimir oti-
{ao u seosku prodavnicu po namirni-
ce za Badnje ve~e. Po{to se do ve~eri
nije vratio, supruga Radmila (78) uju-
tru je obavestila policiju. 

- I{la sam do prodavnice gde su mi
rekli da je moj Jezda bio i oti{ao. Zato
sam ujutru nazvala policiju, pa su kre-
nuli da ga tra`e. Znala sam da je zalu-
tao, jer mu se to ve} vi{e puta de{ava-
lo zbog slabog vida, a jednom je tako
oti{ao i zalutao i preno}io na groblju u

Bo`evcu, dok je vi{e puta tako zano}io
u obli`njim njivama, {umarcima i
vo}njacima, pri~a zabrinuta Radmila.

Kada smo baku Radmilu uverili da
njen Jezda nje umro i kada smo joj pre-
neli da je lekar rekao da mu se stanje
stabilizovalo i da se polako oporavlja
ona se opustila i dala nam je Jezdinu fo-
tografiju iz li~ne karte. Samo je u sebi
promrmljala da svom suprugu kada se
oporavi i vrati ku}i, ne}e vi{e nikako
dopustiti da bilo gde iz ku}e ide sam.

Jezdimira je u bunaru slu~ajno pro-
na{ao Goran Markovi}, ~ija je ku}a u
blizini. Njemu je pa`nju, dok se {etao
putem pored vo}njaka gde se nalazio

bunar, skrenula torba sa namirnicama
koja se nalazila pored bunara. 

- Video sam u torbi fla{e pi}a i kuku-
ruzno bra{no, a onda sam ~uo neko
mrmljanje, kao hrkanje, u bunaru. Se-
tio sam se da po selu tragaju za Jezdimi-
rom, pa sam pomislio da to nije on. Od-
mah sam oti{ao u veterinarsku stanicu
i nazvao policiju, kazao je Goran doda-
ju}i da bi Jezdimir sigurno, da ga nije
prona{ao, umro, jer je toga dana bio
pravi kijamet sa me}avom, i da tu niko,
sem, njega nije pro{ao. Ubrzo su u selo
stigli policija, Hitna pomo} i vatrogasci
koji su razvalili ogradu vo}njaka i izvu-
kli nesretnog starca. Na pitanje vatro-

gasca-spasioca: „Kako je, ~i~a? Jeli ti zi-
ma?“, starac je jedva odgovorio: „Dete,
nije mi zima, samo me boli stomak.“

Spasioci su povre|enog Jezdimira,
smrznutog i uznemirenog, odmah
prebacili u bolnicu, gde je zbrinut kao
hitan slu~aj. M. Veljkovi}

Malo Crni}e - Selimir Kuzmi} (79) iz
Batu{e, op{tina Malo Crni}e, prva je
`rtva smrzavanja u Brani~evskom
okrugu, potvr|eno nam je u Policij-
skoj upravi Po`arevac. Njegov nesta-
nak porodica je prijavila policiji u po-
nedeljak, 09. januara, oko 19 ~asova. 

Policija je organizovala sutradan po-
tragu za njim. Obilaskom njegovog

imanja tragaoci koje je predvodio Seli-
mirov unuk, Nenad Stoki}, uo~ili su u
snegu tragove stopala. Prate}i te tragove
na potezu zvanom Lese, nakon 2,5 kilo-
metara uo~ili su ~oveka kako le`i u sne-
gu. Unuk je identifikovao ~oveka u sne-
gu rekav{i policiji da je to njegov deda
Selimir. Na`alost, njemu nije bilo po-
mo}i jer je preminuo usled smrzavanja.

Kako smo saznali od me{tana Batu-
{e, Selimir je tog kobnog dana bio na
sahrani svog kom{ije Borivoja \or|e-
vi}a i nakon ve~ere oko 19 ~asova, on je
krenuo ku}i. Prema njihovoj pri~i on je
krenuo na pogre{nu stranu i umesto
put svoje ku}e on se uputio ka Malom
Crni}u. Na tom putu kroz polja izdr`ao
je oko dva kilometara. M. V.

Zalutao
Bunar u koji je Jezdimir upao nalazi se na oko 100
metara od Goranove ku}e i van sela je. Naj~udni-
je je {to se njiva sa tim bunarom nalazi na sasvim
drugom kraju od Jezdimirove ku}e. To zna~i da je
on u potpunosti izgubio orijentaciju, a onda, ob-
nevideo i umoran, zavr{io na dnu bunara. 

Sre}a u nesre}i
- Ima dosta ovakvih bunara po selima. Me|u-
tim, ovaj je bio na njivi ogra|enoj granjem, kroz
koje je Jezdimir pro{ao i nije se tu zaustavio. I
preko bunara je bilo granje, ali on to nije video i
propao je u njega, rekao je Goran. Sre}a u ne-
sre}i je da je bunar bez vode, ali i to {to je Goran
{etao u blizini, {to redovno ~ini od kako je imao
infarkt. Ina~e, Jezdimir i supruga, koja je poljo-
privredni penzioner, `ive sami, a sin, snaja i
unuci su u Austriji.

Prvo samoubistvo u Brani~evskom okrugu ove godine 

Ubio se iz pi{tolja 
na Badnje ve~e
Ku~evo - Vasil Trailovi} (44) iz Voluje, op{tina Ku~evo, na Badnje ve~e
izvr{io je samoubistvo u porodi~noj ku}i u Voluji. On je sebi oduzeo `ivot
pucaju}i sebi u desnu slepoo~nicu iz pi{tolja marke „ekol_major“, koji je
posedovao ilegalno. 

U trenutku kada je izvr{io samoubistvu u ku}i je bila njegova neven~ana
supruga Biljana. B.(31) iz Beograda, koja nije prijavila ovaj slu~aj, ve} je to
uradio jedan njihov kom{ija na Bo`i}, 07. januara, negde oko tri sata ujutro.
Nalogom Vi{eg tu`ila{tva iz Po`arevca nije ura|ena obdukcija, ve} je telo
odmah predato porodici radi sahrane. Motiv ovog samoubistva nije poznat,
jer pokojni Vicko nije ostavio nikakvo opro{tajno pismo, ali prema pri~i
me{tana Voluje, mo`da se na taj korak odlu~io zbog porodi~nih razmirica.

Ina~e, ovo je prvo samoubistvo u Brani~evskom okrugu u 2017. godini,
nakon 2016. godine kada se u ovom okrugu desilo rekordnih pedesetak
samoubistava. M. V.

Stroga kontrola saobra}aja
Po`arevac - U kontroli saobra}aja
sprovedenoj pro{le sedmice na
podru~ju Brani~evskog okruga,
policija je iz saobra}aja isklju~ila pet
voza~a zbog alkoholisanog stanja.
Me|u njima je najvi{e alkohola u
krvi, 2,04 promila, imao Z. P. iz
Kostolca. U istom periodu izre~eno je

146 nov~anih kazni i podnete 32
prekr{ajne prijave, uglavnom zbog
prekora~enja dozvoljene brzine.
Voza~i su izazvali 12 saobra}ajnih
nezgoda, zbog prebrze vo`nje i
nedr`anje odstojanja me|u vozilima,
u kojima je {est lica zadobilo lak{e
povrede. M. V.

Prva `rtva smrzavanja u Brani~evskom okrugu 

Stradao na njivi posle sahrane

Spasio ga kom{ija: Goran Markovi} pokazuje mesto nesre}e

Ovde je prona|en smrznuti Selimir

Zasad jo{ u lo{em stanju: Jezdimir Mili}
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Po`arevac za Novu godinu i Bo`i} bio muzi~ki centar klasike u Srbiji 

Spektakl Gabi Ubavi} 
i gostiju za pam}enje
Po`arevac - U punoj Velikoj Sali Centra
za kulturu Po`arevac odr`an je solisti~-
ki koncert Gabrijele Ubavi} koji je bio
pravi, internacionalni spektakl za pam-
}enje. Sa njom na sceni u muzi~koj
pratnji bili su Sne`ana Tintor Favazza
na violini, Mima Vrbani} na violon~elu
i Nevena @ivkovi} na klaviru. Oni sami
bili bi dovoljni da priu{te vrhunsko mu-
zi~ko u ìvanje Velikoj sali Centra za kul-
turu, ali je ro|ena Po`arevljanka odlu-
~ila da svoj solisti~ki koncert obogati i
nastupom Gradskog `enskog hora Ba-
rili kao i solistom londonske Royal ope-
re, Libancem Besarom Mufarejom.

Koncert operske peva~ice iz Po`arev-
ca je tre}i koji je odr`ala u rodnom gra-
du, a utisci posle ne{to manje od sat i po
vremena kvalitetne muzike su posebno
pozitivni. Publika je mogla da ~uje nu-
mere poput „Ave Maria“, „O sole mio“,
ali i „Kad bih tvoja bila“, „Bo ì} Bo ì} bla-
gi dan“ i druge klasi~ne i ne{to novije
kompozicije. U duetu na je na srpskom
sa na{om peva~icom zapevao i gost iz Li-
bana pesmu „Bo ì} Bo ì} blagi dan“.

Malo je gradova u Srbiji, ne izuzi-
maju}i i prestonicu, koji se mogu po-
hvaliti koncertom kakav je vi|en u po-
`areva~kom Centru za kulturu. Oper-
ska diva Gabrijela Ubavi} je svojim
glasom i nastupom obele`ila prazni~-
ne dane u svom gradu uprkos velikoj
hladno}i koja vlada Srbijom.

Sve nabrojano u~inilo je da ljubite-
lji klasi~ne muzike koji nisu bili na
koncertu u Po`arevcu mogu samo da
`ale zbog toga, nadaju}i se da }e Ga-
brijela nekada negde ponoviti koncert
sa istim umetnicima.

Ipak, ~injenica da je ovaj spektakl
odr`an drugog dana Bo`i}a te da je ce-
la sala aplaudirala uz ovacije tokom iz-
vo|enja pesme posve}ene ovom pra-
zniku svih umetnika, ipak tera na za-
klju~ak da je 8. januar u Po`arevcu bio
jedinstven kada su u pitanju muzi~ki
doga|aji grada. Uz podse}anje da smo

neposredno pred novogodi{nje pra-
znike imali i koncert po`areva~kog
Simfonijskog orkestra „Gvardia“, mo-
`e se kazati da je na prelasku iz 2016. u
2017. godinu Po`arevac bio muzi~ki
centar Srbije kada je klasika u pitanju.

Naravno, nisu samo klasi~ne melo-
dije ~inile repertoar koncerta Gabrije-
le Ubavi}, ve} su posetioci mogli da
~uju i {ansone, romanse i sve ono {to
izvedeno u stilu ove operske dive do-
bija poseban sjaj.

- Veoma sam uzbu|ena i zahvalna
svima koji su bili na sceni na naporu
da priu{timo publici jedan ovakav
koncert. Drago mi je i {to su Po`are-
vljani prisustvovali u ovako velikom
broju {to pokazuje da ovaj grad po{tu-
je i ceni muziku koja i nije u velikoj
meri zastupljena u doma}im mediji-
ma. Pozdravljam naro~ito one koji su
do{li iz drugih gradova po ovako hlad-
nom vremenu da budu sa nama, na-
vela je Gabrijela Ubavi}.

Me|u onima koji su do{li iz drugih
gradova su i trojica ambasadora u Be-
ogradu, i to su bili ambasador Austri-
je Johanes Ajgner, Ukrajine Oleksan-
dr Aleksandrovi} i Palestine Moha-
med Nabhan. Pokrovitelj ovog kon-
certa bio je Grad Po`arevac. Z. V.

Ve~eras tradicionalni koncert folklornog ansambla „Carevac“

Svi ansambli u hali
sportskog centra
Veliko Gradi{te - Ve~eras se odr`ava Sve~ani novogodi{nji koncert Ansambla
narodnih igara i pesama „Vlastimir Pavlovi} Carevac“ iz Velikog Gradi{ta,
koji folklorci iz grada na Dunavu prire|uju uo~i Srpske nove godine Publici
}e se u hali Sportskog centra Veliko Gradi{te predstaviti de~iji, pripremni, iz-
vo|a~ki ansambl i narodni orkestar. Ove godine }e posetioci mo}i da vide i
igre najstarijih ~lanova ansambla.

Ansambl je pre dve godine obele`io i dva jubileja, 120 godina od ro|enja
i 50 godina od odlaska u legendu Vlastimira Pavlovi}a Carevca po kome je i
dobio ime. Ova igra~ka trupa broji preko 250 ~lanova, a za dve godine }e
proslaviti dve decenije postojanja.

^uveni violinista ro|en je 1895. godine, a iako je po struci bio pravnik, os-
tao je upam}en kao vrstan pedagog i muzi~ar. Posebno je prepoznatljiva i
njegova melodija „Svilen konac“. Od pre 22 godine se u Velikom Gradi{tu u
njegovu ~ast odr`ava muzi~ka manifestacija „Carev~evi dani“. Sve~ani novo-
godi{nji koncert ansambra narodnih igara „Vlastimir Pavlovi} Carevac“
odr`ava se uo~i svake Pravoslavne nove godine, u petak po~inje u 19 ~asova,
a ulaz je slobodan. Z. V.

Spasovi}: Posebna inspiracija
Gradona~elnik Po`arevca Bane Spasovi}, i sam odu{evljen koncertom, obradovao je Gabrijelu veli-
kim buketom cve}a na sceni, a na svom FB nalogu je napisao:
„Te{ki vremenski uslovi na putevima nisu spre~ili drage goste grada Po`arevca, ambasadore Austri-
je, Ukrajine i Palestine kao i veliki broj sugra|ana da prisustvuju koncertu na{e Gabrijele Ubavi}. Mu-
zi~ka pratnja, hor Barili i specijalni gost Bechara Moufarrej bili su posebno inspirisani i svima su nam
podarili ve~e za pam}enje. Hvala!“, napisao je gradona~elnik odmah nakon koncerta.

Najlep{e ukra{eni objekti

Veliko Gradi{te - Turisti~ka organiza-
cija op{tine Veliko Gradi{te pokrenu-
la je akciju za izbor najlep{e ukra{ene
ku}e i najbolje dekorisanog izloga u
op{tini i time pokrenula ljude na pra-
vljenje javnog dobra u kome mogu da
u`ivaju svi prolaznici. Svi izlozi su fo-
tografisani, a vlasnici istih su svojom
ma{tom i trudom u~inili da njihove
radnje bajkovito zablistaju.

U konkurenciji mno{tva lepih izlo-
ga i ku}a, suo~en sa mnogim dilema-

ma, ̀ iri je imao te`ak zadatak da oceni
najuspe{nije. Ove godine ku}u je nabo-
lje ukrasio Neboj{a Driki}  iz Topolov-
nika, a nagrade za najlep{e ukra{ene iz-
loge dobili su „Pekara Ema“ i „Umet-
ni~ko udru`enje starih zanata Jefimija“.
Pobednici su imali prijem kod predsed-
nika op{tine Dragana Mili}a. Ovom
prilikom darivana je i prvoro|ena beba
na teritoriji  op{tine Veliko Gradi{te, a
poklon je preuzeo otac bebe Darko Paj-
ki} iz Topolovnika. Z. V.

Po`arevac – Narodna biblioteka “Ilija
M. Petrovi}” u Po`arevcu, upis novih
~lanova za 2017. godinu vr{i po nepro-
menjenim cenama. Za odrasle ~lanove
cena je 1.000 dinara, za porodi~nu ~lan-
sku kartu 1.200, dok se kolektivni upis
pla}a 800 dinara, a za penzionere do 65
godina 600 dinara. Besplatan upis mo-
}i }e da ostvare redovni studenti, deca

do drugog razreda osnovne {kole, kao i
svako tre}e dete do navr{enih 18 godi-
na starosti. Besplatan upis predvi|en je
i za nosioce Vukove diplome, za penzi-
onere starije od 65 godina, za vi{estru-
ke davaoce krvi i donatore organa za
transplantaciju. Cena za dnevno kori-
{}enje bioblite~kih fondova i ~itaonice
iznosi 100 dinara. M. V.

Biblioteka “Ilija M. Petrovi}” o~ekuje upisuje nove ~lanove

^lanarina kao pro{le godine

Veliko Gradi{te – Turisti~ka organiza-
cija Veliko Gradi{te objavila je poziv za
podno{enje ponuda za prvu fazu grad-
nje vi{enamenske sportske hale na
Srebrnom jezeru. Objekat }e se nalazi-
ti na zemlji{tu povr{ine 41,22 ara, bez

izgra|ene infrastrukture. Vrednost ra-
dova, koji treba da se okon~aju u roku
od 70 kalendarskih dana, procenjena
je na 22 miliona dinara, bez PDV-a. 

Rok za dostavljanje prijava je 23. ja-
nuar u 11 sati, a pola sata kasnije usle-

di}e njihovo otvaranje. Odluka o do-
deli ugovora bi}e doneta u roku od 25
dana od dana otvaranja ponuda, u ~i-
jem odabiru }e osnovni kriterijum bi-
ti najni`a ponu|ena cena. Gradnja
sportske hale planirana je sa ciljem
razvijanja sportskog turizma u ovoj
podunavskoj op{tini. Po{to }e ona od-
govarati i standardima reprezentacije,
Veliko Gradi{te je na sigurnom putu
da, pored ko{arka{kog, postane i od-
bojka{ki centar Srbije i regiona. Uslo-
vi za ko{raka{ke treninge i takmi~enja
stekli su se tokom pro{le godine, kada
su izgra|ena ~etiri terena sa tartan
podlogom vrednom osam miliona di-
nara, koje su ulo`ili Ministarstvo trgo-
vine, turizma i telekomunikacija i op-
{tina. Sportski sadr`aj upotpuni}e i
budu}a trim-staza, za ~iju je izgradnju
kod Ministarstva turizma aplicirano
za 13 miliona dinara. M. V.

Poziv za prvu fazu gradnje sportske hale na Srebrnom jezeru

Prijave za posao vredan 22 miliona
Bajkovito ukra{ena
ku}a u Topolovniku

Narodna biblioteka u Po`arevcu

Tre}i koncert u rodnom gradu;
Primadona i njen gost Besara Mufarej

iz londonske kraljevske opere

Prizor sa Srebrnog jezera

Gradona~elnik i Gabrijela
Ubavi} nakon koncerta




